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             Sveučilište u Zagrebu 
           Tekstilno-tehnološki fakultet 
 

 
KLASA: 602-03/24-02/09 
URBROJ: 251-68-02-02-2 
Zagreb, 12. lipnja 2024. 
 

Z A P I S N I K 
 
 

5. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2023./2024. održane 10. lipnja 2024. godine, s početkom u 9:00 
sati, u predavaonici A-301 Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta, Prilaz baruna 
Filipovića 28a, Zagreb. 
 
Nazočni redoviti profesori: prof. dr. sc. Sandra Bischof, prof. dr. sc. Mario Cetina, prof. dr. sc. 
Sanja Ercegović Ražić, prof. dr. sc. Snježana Firšt Rogale, prof. dr. sc. Sandra Flinčec Grgac, 

prof. dr. sc. Martina Glogar, prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović, prof. art. dr. sc. Jasminka Končić, 
prof. dr. sc. Kristina Krulić Himmelreich, prof. dr. sc. Gordana Pavlović, prof. dr. sc. Željko Penava, 
prof. dr. sc. Slavenka Petrak, prof. dr. sc. Vesna Marija Potočić Matković, prof. dr. sc. Tanja Pušić, 
prof. dr. sc. Tomislav Rolich, prof. dr. sc. Ivana Salopek Čubrić, prof. dr. sc. Ana Sutlović, prof. 
dr. sc. Anita Tarbuk, prof. dr. sc. Antoneta Tomljenović, prof. dr. sc. Branka Vojnović, prof. dr. sc. 
Edita Vujasinović 

Izočni s isprikom: prof. art. Koraljka Kovač Dugandžić, prof. dr. sc. Ivan Novak, prof. art. Andrea 

Pavetić, prof. dr. sc. Livio Racané, prof. dr. dr. sc. Iva Rezić 
Izočni: prof. art. Paulina Jazvić, prof. dr. sc. Žarko Paić, prof. dr. sc. Katarina Nina Simončič 
 
Nazočni izvanredni profesori: izv. prof. dr. sc. Ružica Brunšek, izv. prof. dr. sc. Goran Čubrić, 
izv. prof. dr. sc. Tihana Dekanić, izv. prof. dr. sc. Ksenija Doležal, izv. prof. dr. sc. Renata 
Hrženjak, izv. prof. dr. sc. Dragana Kopitar, izv. prof. dr. sc. Mirna Rodić, izv. prof. art. Helena 
Schultheis Edgeler, izv. prof. dr. sc. Ivana Schwarz, izv. prof. dr. sc. Ksenija Smoljak Kalamir, izv. 
prof. dr. sc. Maja Somogyi Škoc, izv. prof. dr. sc. Irena Šabarić Škugor 
Izočni s isprikom:  
Izočni: izv. prof. dr. sc. Slavica Bogović, izv. prof. dr. sc. Blaženka Brlobašić Šajatović 
 
Nazočni docenti: doc. dr. sc. Lea Botteri, doc. dr. sc. Iva Brlek, doc. dr. sc. Snježana Brnada, 
doc. dr. sc. Zorana Kovačević, doc. dr. sc. Miljenko Krhen, doc. dr. sc. Karlo Lelas, doc. art. Marin 
Sovar, doc. dr. sc. Maja Stracenski Kalauz, doc. dr. sc. Ivana Špelić 
Izočni s isprikom: doc. dr. sc. Bosiljka Šaravanja 
Izočni: doc. dr. sc. Karla Lebhaft, doc. art. Ivana Mrčela, doc. art. Lea Popinjač, doc. art. Josipa 
Štefanec, doc. dr. sc. Tonči Valentić, doc. dr. sc. Emilija Zdraveva 
 
Predstojnik Studijske jedinice Varaždin: Josip Petric, dipl.ing., viši predavač - izočan 
 
Nastavna zvanja: Dr. sc. Suzana Kutnjak Mravlinčić, viša predavačica - nazočna 
 
Suradnička zvanja: Luka Savić, mag. ing. techn. text. - izočan 
 
Nazočni predstavnici studenata: Vanja Šantek 
Izočni s isprikom:  
Izočni: Nevija Bulut, Ivana Furunđija, Katarina Galović, Lea Jurak, Laura Kalfić, Patricia 
Osmeričić  
 
Predstavnik/ca zaposlenika: Gorana Bosnić Krznar, prof. - nazočna 
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Osoba ovlaštena za nadzor nad pravilnim provođenjem sjednice: Renata Budanec, mag. 
iur., voditeljica Ureda Fakultetskog vijeća 
 
5. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je započela u 09:10 sati. 
Dekanica Fakulteta prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović pozdravlja prisutne članove Vijeća te 
utvrđuje da postoji kvorum budući da je na sjednici Fakultetskog vijeća nazočno 37 članova 
Fakultetskog vijeća, što čini natpolovičnu većinu svih članova, zbog čega se sjednica može 
održati.  
Dekanica Fakulteta napominje da se ispričalo 7 članova Fakultetskog vijeća. 
 
Dekanica Fakulteta daje na usvajanje predloženi dnevni red. Za riječ su se javile prof. dr. sc. 
Gordana Pavlović i izv. prof. dr. sc. Ružica Brunšek. Dekanica napominje da se sukladno 
Poslovniku o radu Fakultetskog vijeća predloženi dnevni red usvaja bez rasprave, a rasprava se 
odvija po točkama dnevnog reda te uz iznimku daje riječ prof. dr. sc. Gordani Pavlović. 
Prof. dr. sc. Pavlović napominje da je potrebno mijenjati Poslovnik o radu Fakultetskog vijeća, koji 
se u akademskoj praksi više puta pokazao kao loš, što je prof. dr. sc. Pavlović već naglašavala. 
Vezano uz točku pod rednim brojem 4 Dnevnog reda, prof. dr. sc. Pavlović zanima kako je 
napravljena tablica, temeljem kojih javnih rasprava, jer u tablicama sve vrvi od besmisla i 
nelogičnosti (ECTS bodova, izbornih kolegija koji s obzirom na ECTS bodove postaju obavezni, 
a nazivaju se izborni, dolazi do promjene studijskog programa). Zašto sada ukidati kolegije pa 
čak i one koji nikada nisu dobili šansu za izvođenje?  
Dekanica Fakulteta napominje da sukladno Poslovniku i dosadašnjoj praksi, dekan, odnosno 
osoba koja je pripremala točku daje uvod u samu točku i obrazloženje iste. Također navodi da 
upravo postavljena pitanja prof. dr. sc. Pavlović i odgovori na njih su uvod u točku dnevnog reda. 
Dekanica odgovara vezano uz postavljena pitanja i točku 4. dnevnog reda da je rasprava bila 
provedena na Odboru za nastavu, kontaktirani su svi nastavnici čiji su se kolegiji mijenjali iz 
semestra u semestar. Prodekanica za nastavu i prodekanica za međunarodnu i međuinstitucijsku 
suradnju su kontaktirale sve nastavnike kojima se mijenjao semestar izvođenja. Svi nastavnici su 
pristali na izmjenu. Nakon toga je održan sastanak sa prof. dr. sc. Petrak i doc. dr. sc. Lelasom, 
kojem su prisustvovale dekanica i prodekanica za nastavu, a na kojem su predložene izmjene te 
je dogovoreno da materijal prođe i raspravu na Povjerenstvu za upravljanje kvalitetom. Također 
je predloženo održavanje zajedničkog sastanka članova Povjerenstva za kvalitetu i članova 
Odbora za nastavu s Upravom fakulteta, no isti nije organiziran jer se nije mogao uskladiti 
zajednički termin. Nakon što su materijali prošli Odbor za nastavu proslijeđeni su prof. dr. sc. 
Petrak. Svi članovi Povjerenstva za upravljanje kvalitetom su iste zaprimili iako sastanak 
Povjerenstva nije održan zbog nemogućnosti definiranja zajedničkog termina sastanka svih 
članova Povjerenstva. Predložene izmjene su u skladu sa Pravilnikom o postupku i vrednovanju 
studijskih programa Sveučilišta u Zagrebu koji je usvojen 14. svibnja 2024. godine. Opterećenje 
studenata, broj ECTS-a po semestru i sl. je napravljeno sukladno Pravilniku o studiranju, Statutu 
Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta, Statutu Sveučilišta u Zagrebu i Zakonu o 
visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti. Sve je napravljeno kako treba sukladno 
navedenim pravnim aktima. Izmjene su predložene zato što smo od reakreditacijskog 
povjerenstva zaprimili takve preporuke i komentare, a sukladno predloženim aktivnostima u 
Akcijskom planu smo napisali da ćemo to popraviti i da ćemo izraditi novi nastavni plan i program. 
Sukladno Zakonu o kvaliteti mi ne možemo prijaviti novi nastavni plan i program dok imamo pismo 
očekivanja. Sve predloženo pod točkom 4 i 5 je u svrhu reakreditacije i izvještavanja po Akcijskom 
planu kako bi što prije stekli uvjete mogućnosti prijave novih studijskih programa. Potrebno je 
ukloniti nedostatke koje je uočilo reakreditacijsko povjerenstvo kako bi po izvršenju Akcijskog 
plana mogli zatražiti da se pismo očekivanja ukloni, da dobijemo dopusnicu te da prijavimo nove 
studijske programe.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Ružici Brunšek. 
Izv. prof. dr. sc. Brunšek traži skidanje točke 4 sa Dnevnog reda zbog svega što je Dekanica 
navela. Dekanica je isto mogla reći na dekanskom kolegiju te se o istom moglo raspravljati na 
zavodskim sastancima. Izv. prof. dr. sc. Brunšek ističe da joj nije jasno kako neke kolegije 
njezinog smjera studenti više ne mogu slušati, dok sa druge strane neki izborni kolegiji postaju 
obavezni. Izv. prof. dr. sc. Brunšek još jednom moli da se skine točka s Dnevnog reda te da se 
članovima Zavoda da priliku da o istome rasprave. 
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Dekanica Fakulteta navodi da će se glasovati o usvajanju predloženog Dnevnog reda. 
 
Temeljem glasovanja prisutnih članova Fakultetskog vijeća prihvaćen je sljedeći  
 

D n e v n i r e d : 

 
1. Ocjena i mišljenje Stručnog povjerenstva o ispunjavanju kriterija za izbor na slobodno 

suradničko radno mjesto viši asistent, u znanstvenom području: Tehničke znanosti, 
znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u punom radnom vremenu u 
Zavodu za odjevnu tehnologiju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta 

 
2. Ocjena i mišljenje Stručnog povjerenstva o ispunjavanju kriterija za izbor na slobodno 

suradničko radno mjesto viši asistent, u znanstvenom području: Tehničke znanosti, 
znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u punom radnom vremenu u 
Zavodu za dizajn tekstila i odjeće Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta 

 
3. Ocjena i mišljenje Stručnog povjerenstva o ispunjavanju kriterija za izbor na slobodno 

suradničko radno mjesto asistent, u znanstvenom području: Tehničke znanosti, znanstvenom 
polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u punom radnom vremenu u Zavodu za 
projektiranje i menadžment tekstila Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta 

 
4. Prijedlog promjene semestra izvođenja kolegija na sveučilišnim diplomskim studijima Tekstilna 

tehnologija i inženjerstvo i Tekstilni i modni dizajn od akademske godine 2024./2025. 
 
5. Prijedlog za ukidanje izbornih kolegija na stručnom prijediplomskom studiju Tekstilna, odjevna 

i obućarska tehnologija i sveučilišnom diplomskom studiju Tekstilna tehnologija i inženjerstvo 
od akademske godine 2024./2025. 

 
 

Ad 1 
 

Ocjena i mišljenje Stručnog povjerenstva o ispunjavanju kriterija za izbor na slobodno 
suradničko radno mjesto viši asistent, u znanstvenom području: Tehničke znanosti, 

znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u punom radnom vremenu u 
Zavodu za odjevnu tehnologiju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta 

 
 

 
Usvaja se mišljenje Stručnog povjerenstva imenovanog Odlukom Fakultetskog vijeća KLASA: 
602-03/24-02/07; URBROJ: 251-68-02-02-6 od 15. travnja 2024. godine za ocjenu i davanje 
mišljenja o ispunjavanju kriterija za izbor na suradničko radno mjesto viši asistent, u znanstvenom 
području: Tehničke znanosti, znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u 
punom radnom vremenu u Zavodu za odjevnu tehnologiju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-
tehnološkog fakulteta. 
 
Dr. sc. Maja Mahnić Naglić izabire se na radno mjesto višeg asistenta, u znanstvenom području: 
Tehničke znanosti, znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u punom 
radnom vremenu u Zavodu za odjevnu tehnologiju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta. 
 
 

Ad 2 
 

Ocjena i mišljenje Stručnog povjerenstva o ispunjavanju kriterija za izbor na slobodno 
suradničko radno mjesto viši asistent, u znanstvenom području: Tehničke znanosti, 

znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u punom radnom vremenu u 
Zavodu za dizajn tekstila i odjeće Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta 
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Usvaja se mišljenje Stručnog povjerenstva imenovanog Odlukom Fakultetskog vijeća KLASA: 
602-03/24-02/07; URBROJ: 251-68-02-02-7 od 15. travnja 2024. godine za ocjenu i davanje 
mišljenja o ispunjavanju kriterija za izbor na suradničko radno mjesto viši asistent, u znanstvenom 
području: Tehničke znanosti, znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u 
punom radnom vremenu u Zavodu za dizajn tekstila i odjeće Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-
tehnološkog fakulteta. 

Dr. sc. Duje Kodžoman izabire se na radno mjesto višeg asistenta, u znanstvenom području: 
Tehničke znanosti, znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u punom 
radnom vremenu u Zavodu za dizajn tekstila i odjeće Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta. 
 
 

Ad 3 

Ocjena i mišljenje Stručnog povjerenstva o ispunjavanju kriterija za izbor na slobodno 
suradničko radno mjesto asistent, u znanstvenom području: Tehničke znanosti, znanstvenom 

polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u punom radnom vremenu u Zavodu za 
projektiranje i menadžment tekstila Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta 

 
 

Usvaja se mišljenje Stručnog povjerenstva imenovanog Odlukom Fakultetskog vijeća KLASA: 
602-03/24-02/07; URBROJ: 251-68-02-02-8 od 15. travnja 2024. godine za ocjenu i davanje 
mišljenja o ispunjavanju kriterija za izbor na suradničko radno mjesto asistent, u znanstvenom 
području: Tehničke znanosti, znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u 
punom radnom vremenu u Zavodu za projektiranje i menadžment tekstila Sveučilišta u Zagrebu 
Tekstilno-tehnološkog fakulteta. 

Gabriela Vanja, mag. ing. techn. text. izabire se na radno mjesto asistenta, u znanstvenom 
području: Tehničke znanosti, znanstvenom polju: Tekstilna tehnologija, na određeno vrijeme, u 
punom radnom vremenu u Zavodu za projektiranje i menadžment tekstila Sveučilišta u Zagrebu 
Tekstilno-tehnološkog fakulteta. 
 
 

Ad 4 
 

Prijedlog promjene semestra izvođenja kolegija na sveučilišnim diplomskim studijima Tekstilna 
tehnologija i inženjerstvo i Tekstilni i modni dizajn od akademske godine 2024./2025. 

 
 
Dekanica Fakulteta napominje da je prijedlog bio da se održi izvanredna sjednica Fakultetskog 
vijeća prije održavanja redovite sjednice na kojoj će se usvajati Izvedbeni plan nastave za akad. 
god. 2024./2025. Članovi reakreditacijskog povjerenstva su po svakom standardu unutar teme 
dali preporuku za poboljšanje te sukladno dobivenim preporukama napravljen je i usvojen Akcijski 
plan. Reakreditacijsko povjerenstvo je preporučilo da se smanji broj kolegija, da se provede 
revizija i unapređenje studijskih programa što ulazi u izmjene našeg studijskog programa. 
Prijedlog reakreditacijskog povjerenstva je bio i da se omogući studentima odlazak na mobilnosti 
koje neće imati utjecaj na ukupno trajanje studija. Iz tog razloga se pristupilo izmjeni, promjeni 
semestra izvođenja kolegija. Kolegiji se nisu mijenjali, niti nazivi, niti nositelji, niti ECTS bodovi, 
niti način izvođenja kolegija, mijenja se samo semestar izvođenja kolegija. Takav smo slučaj imali 
prije 2 akademske godine, kada se promjenio semestar izvođenja kolegija Fizike i Tekstilnih 
materijala, te je promjena izvršena unutar Izvedbenog plana nastave. Izmjene su izvršene 
sukladno Zakonu o kvaliteti. Predsjednica reakreditacijskog savjeta je potvrdila da nećemo moći 
prijaviti novi studijski program dok ne odgovorimo i ne zadovoljimo po svim točkama Akcijskog 
plana, odnosno preporukama Reakreditacijskog povjerenstva i nastavno na to kada dobijemo 
dostupnicu možemo službeno prijaviti nove nastavne planove i programe. Donesen je i Pravilnik 
o postupku vrednovanja studijskih programa Sveučilišta u Zagrebu te su sve predložene izmjene 
u nadležnosti izvoditelja, a izvoditelj je Tekstilno-tehnološki fakultet.  
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Dekanica fakulteta daje riječ prodekanici za nastavu izv. prof. dr. sc. Kseniji Smoljak Kalamir. 
Izv. prof. dr. sc. Smoljak Kalamir napominje da su pregledani svi obvezni kolegiji 4. semestra 
sveučilišnog diplomskog studija koji se mogu prebaciti na neki raniji semestar kako bi se ostvario 
prostor odnosno semestar za mobilnost. Za neke kolegije je to u potpunosti uspijelo, a za neke, 
iz raznih razloga nije. Neka se pitanja ne mogu rješavati jer nisu u ingerenciji izvoditelja odnosno 
našeg Fakulteta već Sveučilišta u Zagrebu, zbog čega se mora pričekati objava obrazaca putem 
kojih će se raditi izmjene. Sve što je u ingerenciji izvoditelja je riješeno te preseljeno u ranije 
semestre. Prijedlog izmjena se odnosi samo na obvezne kolegije 4 semestra koji se sele u neki 
raniji semestar. Sa svim nastavnicima tih kolegija su održani razgovori te su isti dali svoju 
suglasnost za izmjene. Prijedlog izmjena je prošao i Odbor za nastavu te Povjerenstvo za 
upravljanje kvalitetom. Više nemamo 30 ECTS-a po svakom semestru, u nekima je 29, odnosno 
31, što je u okviru dozvoljenog. Izmjenom semestra izvođenja izgleda kao da nitko ne može 
upisati neke izborne kolegije, no svi nastavnici mogu svoj kolegij ponuditi u nekom drugom 
semestru, bitno je samo da se izvodi ili u zimskim ili u ljetnim semestrima. Ukoliko netko želi 
promijeniti semestar izvođenja svog izbornog kolegija, treba ispuniti obrazac za izmjene u povjeri 
nastave i izmjene će se napraviti tijekom tjedna tako da se na redovitoj sjednici Fakultetskog 
vijeća idući tjedan može usvojiti Izvedbeni plan nastave. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da je tzv. mobility window napravljen za studente koji idu na 
mobilnost. Problem mobilnosti je što se studentima ne priznaju neki redoviti kolegiji zbog čega 
moraju produžiti svoj studij, čak i za cijelu akademsku godinu. 
 
Dekanica otvara rsapravu i daje riječ prof. dr. sc. Slavenki Petrak. 
Prof. dr. sc. Petrak napominje da sastanak Povjerenstva za kvalitetu nažalost nije održan zbog 
mnogobrojnih obaveza članova. Pitanje je zaprimljeno jedino od prof. dr. sc. Ercegović Ražić te 
je isto pojašnjeno. Prof. dr. sc. Petrak ističe da prva ne bi stala iza nečega ukoliko ne smatra da 
je isto kvalitetno. Ono što nije spomenuto je da mi imamo već drugo pismo očekivanja, za isti 
studijski program, a mi u 15 godina nismo bili u mogućnosti srediti naše studijske programe. 
Studenata nema, a ovo je prvi puta da se nešto konkretno radi za dobrobit studenata. Kolegiji koji 
su se priznavali za vrijeme mobilnosti bili su isključivo sa Zavoda za dizajn, sve ostalo se nije 
priznavalo, a naši najbolji studenti su nakon dolaska sa mobilnosti morali produžiti studij za godinu 
dana. Tko bi uopće bio motiviran ići na mobilnost i izgubiti još jednu godinu studija te time produžiti 
studij i troškove studija? Riječ je isključivo o obaveznim kolegijima, da se rastereti zadnji semestar 
i omogući studentima odlazak na mobilnost. Prof. dr. sc. Petrak pozdravlja ove promjene kao jako 
dobre. Opterećenje ne podrazumijeva samo broj sati već i broj studenata, a studenti su naši 
najveći promotori. 
 
Prof. dr. sc. Edita Vujasinović napominje da nije kontaktirana za svoj izborni kolegij Pametni 
materijali, a koji je izbačen i onemogućeno mu je održavanje. Nije naveden u popisu, a kolegij od 
prvog dana održavanja diplomskog studija od akad. god. 2008./2009. upisuje 3, 4 ili 5 studenata 
svih smjerova. Micanjem pojedinih izbornih kolegija onemogućeno je nastavnicima, čiji su kolegiji 
vezani uz zimski semestar, da ih studenti upisuju. Isto nije korektno niti fer, izbacivanjem bilo 
kakvog predmeta mijenjaju se kompetencije studijskog progama. 
 

Prof. dr. sc. Tarbuk napominje da na smjeru TKME nema dovoljan broj ECTS-a izbornih kolegija 
da bi uopće imali izbornost te niti jedan kolegij nije izbačen. 
Izv. prof. dr. sc. Smoljak Kalamir ističe da kolegij nije izbačen, ništa nije mijenjano stoga će se 
provjeriti da slučajno nije riječ o pogrešci. Studenti su mogli upisati bilo koji kolegij makar nije 
upisan u povjeri nastave. Kolegij Pametni materijali se ne nalazi u svim semestrima u prethodnom 
dokumentu izvedbenog plana nastave temeljem kojeg je izrađen novi.  
Prof. dr. sc. Edita Vujasinović napominje ukoliko su preseljeni izborni kolegiji u 4 semestar zbog 
mobilnosti što je sa zimskim semestrom, tj. kolegijima koje studenti ne mogu upisati. 
Izv. prof. dr. sc. Smoljak Kalamir napominje da zato nastavnici mogu odlučiti da li će njihov izborni 
kolegij biti u zimskom ili ljetnom semestru i za koje smjerove će se održavati. 
 
Prof. dr. sc. Pavlović napominje da su svi čitali analizu reakreditacije, i smatra da moramo raditi 
na elemetima studijskog programa sveobuhvatno i cjelovito. Drugi učinak koji se može proizvesti, 
putem izbornih ili obaveznih kolegija, je da suma ECTS bodova izbornih kolegija odgovara sumi 
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ponuđenih ECTS bodova, pa ispada da su svi ponuđeni izborni kolegiji obavezni. Stvorit će se 
takav nered u sustavu koji će dovesti do problema o kojem je govorila prof. dr. sc. Vujasinović. 
Postavlja se pitanje što će pisati u dodatku diplome. Ipak studenti moraju imati određene 
kompetencije u struci, ne upisivati kolegije raznih smjerova. Što se tiče izmjena semestara, to nije 
isti slučaj kao ovo što sada radimo. Do tih izmjena je došlo kako bi se rasteretilo studente u prvom 
semestru, koji obiluje kolegijima koji su njima preopsežni za svladati u jednom semestru. Za 
rješavanje mjera posljednjeg pisma očekivanja, prof. dr. sc. Pavlović napominje da radimo 
parcijalno, neke stvari da, neke ne. Primjerice kadrovsku problematiku, koja je izrijekom 
navedena u pismu očekivanja, vezano uz neke zavode i smjerove ne poštujemo.  
 
Dekanica Fakulteta napominje da se stvari rješavaju podjednako i sukladno rokovima koji su 
preloženi u Akcijskom planu. Što se tiče slijednosti kolegija, ona je u cijelosti poštivana i postupalo 
se sukladno preporukama i pravilnicima. Sukladno prijedlogu izmjena o kojem raspravljamo, u 
svakom semestru student može upisati minimalno jedan izborni kolegij i zbroj ECTS bodova će 
mu biti maksimalno 35. U prijedlogu je napravljeno tako da student u jednoj godini upiše 
minimalno 60 ECTS bodova, što znači da u jednom semestru može upisati 32 ECTS-a, a u 
drugom 28 ECTS-a. Dekanica Fakuleta ponavlja da ovim izmjenama nisu mijenjani ECTS bodovi 
niti ishodi učenja tako da što se tiče kompetencija studenata one ostaju iste. 
 
Prof. dr. sc. Tomljenović napominje da je potrebno ovo pitanje riješiti te ističe da podržava 
oslobađanje posljednjeg semestra jer ukoliko student ima preveliko „opterećenje“ u posljednjem 
semestru studija onda nema vremena pripremiti diplomski rad. Ukoliko mu je omogućeno u 
posljednjem semestru napisati diplomski rad ili otići na mobilnost to je sasvim u redu. Druga stvar 
je opterećenje nastavnika u što ne treba dirati jer smo svi upoznati sa brojem studenata. Prof. dr. 
sc. Tomljenović smatra da studenti trebaju biti jednoliko opterećeni po semestrima i da nisu 
dovoljno informirani o upisima izbornih kolegija jer se upisuju online. Stručna praksa na nekoj 
drugoj instituciji i tvrtki u inozemstvu može se priznati kao predmet stručne prakse s time da 
student ne dobiva diplomu nego odgovarajuća 4 ECTS-a.  
 
Dekanica Fakulteta napominje da studenti moraju steći 120 ili 180 bodova da bi završili studij i 
dobili diplomu, a ovisno o tome koliko izbornih kolegija upišu mogu imati i više bodova. Broj ECTS 
bodova izbornih kolegija iznose od 3 do 8. 
 
Izv. prof. dr. sc. Brunšek navodi da prema prijedlogu prva godina TMD-a ima ukupno 68 ECTS-a 
kada studenti sve polože jer izborni kolegiji nose 8 ECTS-a, što nije u redu dok na TTI iznose 3 
ili 4 ECTS-a. Postavlja pitanje da li smijemo mijenjati kolegije iz godine u godinu i gdje to piše? 
Izv. prof. dr. sc. Brunšek ističe da potpuno podupire prof. dr. sc. Vujasinović, a činjenicu da 
obvezne kolegije možemo upisivati kao izborne treba promijeniti. Ukoliko putem obrasca možemo 
mijenjati kolegije iz semestra u semestar zašto onda uopće danas usvajamo ovaj dokument? 
Napominje da je 2022. godine je usvojen Akcijski plan, sada je 2024. godina, zašto smo 2 godine 
čekali za donošenje novih nastavnih planova, mogli smo čekati godinu dana i zašto nam je ukinuto 
pravo rasprave? Izv. prof. dr. sc. Brunšek ponavlja da njezin Zavod ne dobiva nikakve informacije 
od Odbora za nastavu. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da se Akcijski plan odnosi na 3 akademske godine te je u listopadu 
2023. godine na Fakultetskom vijeću usvojeno izvještavanje za prvu akademsku godinu. 
Preostaje nam izvještavanje za još dvije godine. Dekanica napominje da se ne radi o ad hoc 
napravljenim izmjenama već da se na ovome radi od sredine travnja te da je dokument u svibnju 
poslan Odboru za nastavu. Izmjene se rade temeljem Pravilnika o postupku vrednovanja 
studijskih programa Sveučilišta u Zagrebu, u čijem članku 17, stavku 4 se navodi da se mogu 
raditi izmjene i dopune koje su u nadležnosti izvoditelja u što se ubraja, promjene nositelja kolegija 
i suradnika na kolegiju, promjena naslova kolegija kojim se preciznije opisuje sadržaj, promjena 
semestra u kojem se kolegij izvodi bez promjena bodova prema ECTS-u. Svi studenti će biti 
obavješteni o izmjenama i prodekanica za nastavu će održati predavanje za njih. Dekanica 
Fakulteta napominje da se predloženim izmjenama samo mijenjaju semestri izvođenja. Ukoliko 
nastvnici žele da se njihovi izborni kolegiji izvode na još nekim smjerovima ili ako žele promijeniti 
semestar to je potrebno napraviti kroz izmjenu povjere nastave. 
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Prof. dr. sc. Ana Sutlović napominje da su kolegice Smoljak Kalamir i Tarbuk bile iznimno 
angažirane i s obzirom na njihovu dosadašnju sistematičnost, organiziranost, odgovornost i 
transparentnost u svakom radu, bilo bi dobro da se prvo nešto provjeri prije iznošenja bilo kakve 
sumnje. TTF na Sveučilištu prednjači u nefleksibilnosti, a da je to istina govori broj prijavljenih 
studijskih programa. Što se tiče izbornih kolegija i pitanja da li bilo tko može upisati nešto na 
dizajnu, svojedobno smo imali studentice koje su upisale Zborsko pjevanje na Pedagoškoj 
akademiji, što je kasnije bilo zabranjeno jer izborni kolegiji moraju biti u skladu sa ishodima učenja 
studija koji je student upisao. Prof. dr. sc. Ana Sutlović napominje da je izborni kolegij Bojadisanje 
tekstila prirodnim bojilima ponuđen u 2. semestru diplomskog studija te postavlja pitanje da li 
kolegij može biti ponuđen u 4. semestru diplomskog studija? 
Prodekanica za nastavu izv. prof. dr. sc. Smoljak Kalamir odgovara da isti može biti ponuđen u 
4. semestru diplomskog studija, samo je potrebno tako naznačiti.  
 
Prof. dr. sc. Tomislav Rolich napominje da je kolegij Strojno učenje ponuđen u 3. semestru i 1. 
semestru, bilo bi logičnije da je u 3. semestru. 
Izv. prof. dr. sc. Smoljak Kalamir ističe da je kolegij označen u 1. semestru po starom dokumentu, 
potrebno je ispuniti obrazac i ponuditi izvođenje u 3. semestru.  
 
Prof. dr. sc. Sanja Ercegović Ražić zahvaljuje što su neki elementi razjašnjeni. Kao članica PUK-
a očitovala se budući da joj nije bilo jasno kako će se osigurati mobilnost u 4. semestru diplomskog 
studija ako su tamo ostavljeni neki obavezni kolegiji. Prof. dr. sc. Sanja Ercegović Ražić moli da 
se to razjasni u svim segmentima.  
Prof. dr. sc. Tarbuk napominje da ima uvid u mobilnost svih naših studenata budući da je članica 
Ureda za međunarodnu suradnju već dugi niz godina odnosno od samog osnivanja ureda. Što se 
tiče TKME smjera od 2008.-2024. godine 1 student je bio na mobilnosti, dakle većinom idu 
studenti TMD-a. Prof. dr. sc. Tarbuk napominje da se diplomski može raditi i u inozemstvu. 
Napominje da bi u okviru naših studijskih programa trebali imati najmanje 24 ECTS boda izbornih 
kolegija sukladno zakonu i Statutu (odnosno 20% od ukupnog broja 120 ECTS-a) što na smjeru 
TKME i OI nemamo. Takve promjene su u nadležnosti Sveučilišta i to ćemo mijenjati kad budu 
dostupni novi obrasci sa Sveučilišta. 
 
Izv. prof. dr. sc. Schwarz napominje da se nada da sada svi vide da je bila nužnost da dokument 
prođe sve Zavode i nastavnike koji su uključeni u promjene. Problem nije u izbornim kolegijima u 
4. semestru već priznavanje kolegija studentima koji se vrate sa mobilnosti. Treba sa 
nastavnicima raditi na tome kako doći do toga da se kolegiji koji se slušaju na inozemnim 
institucijama priznaju po povratku sa mobilnosti. 2005. godine kada smo prijavljivali program 
konkretno smo naveli u kojem semestru će se određeni kolegij izvoditi. Sada ako tako mijenjamo 
semestre izvođenja kolegija riječ je o izmjenama programa. Izv. prof. dr. sc. Schwarz ima 
nasljeđeni kolegij od prof. dr. sc. Kovačević koji je od početka bio definiran za 4. i 6. semestar, ne 
2. semestar. Ukoliko je moguće mijenjati semestre izvođenja, zašto se onda izrađivala ova tablica, 
odnosno dokument? Zašto onda nemamo tablicu izbornih kolegija da studenti biraju kada im koji 
kolegij odgovara? Izborni kolegij koji studenti mogu slušati u 4. semestru su navedeni i nose 4 
boda, odnosno njih 5 iznose 20 bodova. Studenti TMD-a imaju 5 izbornih kolegija i svih 5 moraju 
upisati. Prema tablici ovi kolegiji nisu izborni nego su obavezni za 4. semestar, ukoliko tako nije 
onda tablica nije dobra. 
Dekanica Fakulteta napominje da se izborni kolegiji ne može izvoditi u bilo kojem semestru jer bi 
se u tom slučaju pisala dupla satnica. Izborni kolegiji se mogu upisivati isključivo ili u neparnim 
semestrima odnosno u zimskom ili u parnima u ljetnom. Plavi obrasci su pisani 2004./2005. 
godinu kada se radio nastavni program, a u međuvremenu smo imali izmjene do 20% i to je 
prihvaćeno na Fakultetskom vijeću te je prijavljeno na Sveučilište. Po novome, kao što je već 
rečeno u prethodnoj raspravi, izmjene semestara, izmjene nositelja kolegija, način izvođenja su 
u ingerenciji izvoditelja, odnosno našeg Fakultetskog vijeća. Dekanica Fakulteta daje riječ prof. 
dr. sc. Branki Vojnović koja je članica povjerenstva na Sveučilištu u Zagrebu i sudjelovala je u 
izradi Pravilnika o postupku vrednovanja studijskih programa. 
 
Prof. dr. sc. Branka Vojnović napominje da podržava promjene koje je Uprava predložila, budući 
da je kao članica Povjerenstva na Sveučilištu u Zagrebu uvidjela da fakulteti redovito rade svoje 
izmjene i dopune. Ne postoje više izmjene od 20% posto, izmjene od 40% i više. Postoje 3 vrste 
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izmjena: u ingerenciji izvoditelja, u ingerenciji sveučilišta i u ingerenciji AZVO-a. Time se znatno 
ubrzalo i unaprijedilo izmjene koje moraju svake godine biti osuvremenjivane.  
 
Prof. dr. sc. Petrak napominje da mentor kojeg student dobije na prvoj godini treba biti njegov 
savjetnik tijekom studija, kojem se student može obratiti i prilikom izbora izbornih kolegija. Poanta 
izbornih kolegija je da se student bavi svojim interesom, afinitetima te da njima proširi svoje 
područje koje je odabrao. Preporuka je da student bira izborne kolegije studijskog smjera koji je 
odabrao, a koji proširuju njegove kompetencije tog odabranog smjera. 
 
Prof. dr. sc. Tarbuk napominje da su predložene izmjene vezane uz reakreditacijski postupak koji 
je prošao naš Fakultet. Akcijski plan je donesen prije stupanja na snagu Zakona o kvaliteti na 
visokim učilištima. AZVO je prvo rekao da možemo sve izmjene staviti da će biti uvrštene u nove 
studijske pograme. Novi Zakon o kvaliteti međutim propisuje da dok smo pod pismom očekivanja, 
ne možemo prijaviti nove studijske programe. Stoga ove izmjene moramo načiniti na neki drugi 
način. Pokušalo se rasteretiti zadnji semestar koliko je to moguće, kako bi studentima koji 
odaberu mobilnost omogućili ostvarivanje iste. Prebacivanje sa jednog na drugi studijski program 
je omogućeno Pravilnikom, prema kojem se ECTS bodovi na izbornim kolegijima mogu ostvariti 
na drugoj instituciji, a riječ je o horizontalnoj mobilnosti. Mobilnosti su postale 3. stup obrazovanja 
te se vrednuju instituciji. Što se tiče docenta iz Kostimografije, 3 puta se o tome glasovalo na 
Fakultetskom vijeću i izvješće nije usvojeno. To je preporuka iz naše reakreditacije, nadamo se 
da ćemo i to uspjeti realizirati. Putem predloženog dokumenta, danas omogućavamo tzv. mobility 
window za naše studente. Kada se govori o opterećenju, 300 norma sati više nije 300 norma sati, 
odnosno 45% opterećenja jer ukoliko nemate znanstveni projekt ili neki drugi tip projekta na kojem 
ste suradnik, na vas se odnosi 67,5% opterećenja što odgovara 475 norma sati.  
 
 
Prihvaća se prijedlog promjene semestra izvođenja kolegija na sveučilišnim diplomskim studijima 
Tekstilna tehnologija i inženjerstvo i Tekstilni i modni dizajn od akademske godine 2024./2025. 
 

Ad 5 
 

Prijedlog za ukidanje izbornih kolegija na stručnom prijediplomskom studiju Tekstilna, odjevna i 
obućarska tehnologija i sveučilišnom diplomskom studiju Tekstilna tehnologija i inženjerstvo od 

akademske godine 2024./2025. 
 

 
Prihvaća se prijedlog za ukidanje izbornih kolegija na stručnom prijediplomskom studiju Tekstilna, 
odjevna i obućarska tehnologija i sveučilišnom diplomskom studiju Tekstilna tehnologija i 
inženjerstvo od akademske godine 2024./2025. 
 
 
 
 
5. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je završila u 11:05 sati. 
 
 
 
 
 
       Zapisnik sastavila:                                                                                   Dekanica: 

 
Renata Budanec, mag. iur ., v.r.                                             Prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović, v.r. 


